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P R O T O K Ó Ł  NR   XLIV/10 
Z PRZEBIEGU OBRAD RADY GMINY STARE BABICE 

w dniu 4 listopada 2010r. 
 
 
 
 
 
Miejsce obrad:  Sala konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 15:00 
Zakończenie obrad: godz. 21:00 
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Radni     wg listy obecności  
2. Krzysztof Turek    Wójt Gminy  
3. Jolanta Stępniak     Zastępca Wójta  
4. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy  
5. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy  
6. Agata Zawadzka-Kowalska   Radca prawny  
7. Sołtysi i goście  wg listy obecności  
 
 
1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady Gminy Stare Babice otworzył obrady XLIV sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały.  
Powitał gości, sołtysów i radnych.  
 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek obrad.   
Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.  
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XLIII sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia  Sprawozdania z realizacji celów 
strategicznych przyjętych w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare Babice do 
roku 2020. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego zachodniej części gminy Stare Babice w zakresie 
części wsi Borzęcin Duży i części wsi Borzęcin Mały – pomiędzy ulicami Warszawską, 
Kosmowską i Krótką. 

8. Rozpatrzenie projektu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego południowej części wsi Klaudyn. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego zachodniej części gminy Stare Babice w zakresie 
części wsi Zielonki Wieś i części wsi Koczargi Nowe – południowa strona ulicy 
Warszawskiej. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Starych Babicach. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Przemocy 
Domowej na rok 2011. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Starych Babicach oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art.3 
ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Statut Gminnej Biblioteki Publicznej 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji 

Warszawa. 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntu stanowiącego 

drogę we wsi Latchorzew. 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia gruntów od Parafii Rzymskokatolickiej 

p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Starych Babicach. 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres 

przekraczający rok budżetowy.  
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gminnej stanowiącej 

działki o nr ew. 844/6 i 511/1 położonej we wsi Klaudyn, gmina Stare Babice. 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od 

Przedsiębiorstwa Handlowo-Budowlano-Usługowo-Produkcyjnego „POLON” Sp. z o.o. 
we wsi Latchorzew  Sp. z o.o. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości 
oznaczonej nr ew. 626/12 położonej we wsi Borzęcin Duży. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Janowie. 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie procedury nadawania nazw ulicom, placom i 

rondom położonym na terenie gminy Stare Babice. 
24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 
26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych i 

zwolnień w tym podatku. 



 3 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat 
za zajęcie pasa drogowego dróg zarządzanych przez gminę Stare Babice. 

28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z gminnych 
placów zabaw znajdujących się na terenie gminy Stare Babice. 

29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia 
prawa uchwała Nr XLIII/408/10. 

30. Informacja z budżetu gminy za I półrocze 2010r. 
31. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zakresu i 

formy informacji o przebiegu wykonania budżetu oraz informacji o przebiegu wykonania 
planu finansowego Samorządowej Instytucji Kultury za I półrocze roku budżetowego. 

32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 
przypadających gminie Stare Babice. 

33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na okres 
przekraczający rok budżetowy na udostępnienie usługi monitoringu ruchu drogowego za 
pomocą urządzenia fotoradarowego. 

34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania z budżetu gminy Stare Babice 
dotacji celowej dla Gminnej Spółki Wodnej „BABICE”. 

35. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice 
 na  2010 rok 

36. Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Stare Babice w sprawie funduszu sołeckiego na rok 
2011. 

37. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych 
przez radnych. 

38. Informacja Wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych przez osoby zobowiązane 
ustawą do składania oświadczeń majątkowych Wójtowi. 

39. Zapoznanie z protokółem Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej gospodarki 
finansowej za I półrocze 2010r Straży Gminnej Stare Babice. 

40. Zapytania radnych. 
41. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
42. Wolne wnioski i informacje. 
43. Zakończenie obrad. 
 
3. Przyjęcie protokółu z XLIII sesji Rady Gminy 
 
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół z XLIII sesji rady gminy, 12 głosami „za”, 
przy obecności 13 radnych.  
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że po XLIII sesji: 
o zgodnie z kompetencją przekazał Wójtowi podanie P.P.Elżbiety, Henryka Michalak, 

P.P.Wandy, Zenona Sułeckich, P.P.Urszuli, Aliny, Jana Pakulskich, P.Sławomira Madej, 
P. Piotra Gotowickiego i P. Ewy Hejek dotyczące przyśpieszenia harmonogramu 
przeznaczenia gruntów rolnych na budowlane, otrzymał do wiadomości pismo od Wójta 
udzielające odpowiedzi w tej sprawie zainteresowanym, 
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o skierował do Wójta pismo rady sołeckiej wsi Janów w sprawie przygotowania projektu 
uchwały o nadanie nazwy drodze we wsi Janów, temat ten jest w dzisiejszym porządku 
obrad, 

o otrzymał od Wójta 3 projekty planów miejscowych  tj. plan wsi Borzęcin Duży i Mały 
pomiędzy ulicami Warszawską a Kosmowską, plan wsi Klaudyn na południe od ulicy 
Lutosławskiego, plan wsi Zielonek Wsi i Koczarg Nowych na południe od ul. 
Warszawskiej prośbą o wprowadzenie pod obrady rady, projekty uchwał są w dzisiejszym 
porządku obrad, 

o otrzymał Uchwałę Nr 195/W/10 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie w sprawie  wydania opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Stare Babice 
informacji o przebiegu z wykonania budżetu Gminy Stare Babice za pierwsze półrocze 
2010r, uchwałę przekazał radnym, 

o zgodnie z kompetencja przekazał Wójtowi wezwanie Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego dotyczące nadesłania akt dotyczących projektu planu ochrony dla 
rezerwatu przyrody „Kalinowa Łąka”, dotyczy sprawy ze skargi Pana Mariana 
Okręglickiego w przedmiocie uchwały XXXIII/316/09 w sprawie zaopiniowania projektu 
planu ochrony rezerwatu, 

o otrzymał do wiadomości pismo Pani Ewy Popek, która informuje Wójta że podtrzymuje 
swoją decyzję że nie będzie starała się o dalsze przedłużanie umów najmu budynku 
ośrodka zdrowia w Borzęcinie Dużym i dalsze podpisywanie umów z NFZ w zakresie 
podstawowej opieki zdrowotnej, 

o otrzymał do wiadomości pismo skierowane do Wójta w sprawie nie przestrzegania 
regulaminu utrzymania czystości i porządku przez jednego z mieszkańców, 

o otrzymał pismo z Komendy Powiatowej Policji o rozważenie możliwości zabezpieczenia 
środków finansowych w budżecie gminy na rok 2011 na: służby ponadnormatywne 
wystawienie dodatkowych 400 patroli – 80 tys. zł; około 20 tys. zł na naprawy radiowozu, 
10 tys. zł na zakup dwóch komputerów wraz z monitorami i drukarkami, 

o otrzymał wezwanie do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XLIII/408/10 z dnia 9 
września 2010r, temat ten jest w dzisiejszym porządku obrad, 

o pojął działania do zwołania XLIV sesji Rady Gminy, 
o w każdą środę pełnił dyżur,  
o zwołał wspólne posiedzenie komisji  w celu   omówienia projektów uchwał do dzisiejszej 

sesji Rady Gminy. 
 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 
 
Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XLIII sesji. Rada Gminy na 
XLIII  sesji podjęła 9 uchwał, uchwały realizowane są następująco: 
- uchwały w sprawie: 

- sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości położonych we wsi 
Mariew stanowiących własność gminy   
- sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości Klaudyn w drodze 
bezprzetargowej   

- uchwały w trakcie realizacji  
- uchwały w sprawie: 

- nadania nazwy drodze położonej w Janowie (ul. Czerwonych Maków)   
- nadania nazwy rondu w Babicach Nowych (rondo Solidarności)   

- uchwały przekazane do publikacji w dzienniku urzędowym,  
- uchwały 
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- zmieniająca regulamin dotyczący niektórych zasad wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez gminę Stare Babice   
- w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2010r.  

- uchwały w trakcie realizacji, zostały przekazane do publikacji w dzienniku 
urzędowym, 
- uchwała w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej   
- uchwała w trakcie realizacji, 
- uchwała w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
gminy oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samorządowej Instytucji 
Kultury za I półrocze roku budżetowego   
- uchwała wymaga zmiany, projekt uchwały zmieniającej znajduje się w porządku 
obrad dzisiejszej sesji 
- uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy   
- uchwała nie wymaga realizacji przez wójta. 
 
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie między sesjami. Poinformował, że: 
− brał udział w posiedzeniu GZZK, 
− uczestniczył w zebraniu sołeckim Zielonki Parcele, 
− przyjął delegację z Gruzji i Armenii, która gościła w naszej gminie na zaproszenie 

fundacji, w której działa sołtys Agnieszka Kaczurba,  
− podpisał akt notarialny na sprzedaż działki budowlanej w Bliznem, 
− przeprowadził kolejną turę konsultacji ws. wprowadzenia własnego systemu fotoradarów, 
− rozpatrzył pierwszą turę uwag do projektu aktualizacji miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy, 
− uczestniczył w zebraniu mieszkańców Borzęcina Dużego poświęconego reformie służby 

zdrowia w gminie, ze szczególnym uwzględnieniem Borzęcina,  
− podpisał akt notarialny na sprzedaż działki budowlanej Starych Babicach,  
− uczestniczył w turnieju szachowym zorganizowanym przez Stowarzyszenie Kotwica w 

Borzęcinie,  
− rozpatrzył kolejną turę uwago projektu aktualizacji miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy, 
− uczestniczył w rozstrzygnięciu konkursu plastycznego dzieci i młodzieży szkolnej „Żyć 

trzeźwo”,  
− uczestniczył w obchodach święta Edukacji Narodowej w Szkole Borzęcinie Dużym,   
− uczestniczył w uroczystym otwarciu nowego przedszkola w Bliznem Jasińskiego,  
− uczestniczył w posiedzeniu RN GPK Eko-Babice sp. z o.o., 
− przeprowadził negocjacje z mieszkańcami Latchorzewa w sprawie wyrażenia zgody na 

ułożenie rurociągu kanalizacyjnego w prywatnym gruncie.  
 

W dalszej części sprawozdania Wójt  poinformował o wydanych zarządzeniach:  
Zarządzenie Nr 348/10 - w sprawie dostosowania planu finansowego Urzędu Gminy Stare 

Babice  
Zarządzenie Nr 349/10 - w sprawie informacji o założeniach i wytycznych do opracowania 

materiałów planistycznych do projektu budżetu na 2011 rok i lata 
następne 

Zarządzenie Nr 350/10 - w sprawie wydzielenia lokalu socjalnego  
Zarządzenie Nr 351/10 - w sprawie ponownego rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu 

zmiany części Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
zachodniej części Gminy Stare Babice w zakresie części wsi Zielonki 
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Wieś i części wsi Koczargi Nowe - południowa strona ulicy 
Warszawskiej w czasie jego drugiego wyłożenia do publicznego 
wglądu.  

Zarządzenie Nr 352/10 - w sprawie przyznania dyrektorom placówek oświatowych 
zróżnicowanego  

Zarządzenie Nr 353/10 - w sprawie ustalenia wysokości środków na nagrody Wójta Gminy 
dla nauczycieli w 2010 roku   

Zarządzenie Nr 354/10 - w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2010 rok 
Zarządzenie Nr 355/10 - w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu zmiany 

Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Stare 
Babice w czasie jego wyłożenia do publicznego wglądu  

Zarządzenie Nr 356/10 - w sprawie ogłoszenia ustnego przetargu nieograniczonego na 
sprzedaż nieruchomości gminnych i powołania komisji przetargowej  

Zarządzenie Nr 357/10 – w sprawie ponownego rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego zachodniej 
części Gminy Stare Babice w zakresie części wsi Borzęcin Duży i 
części wsi Borzęcin Mały - pomiędzy ulicami Warszawską, 
Kosmowską i Krótką - po jego wyłożeniu do publicznego wglądu  

Zarządzenie Nr 358/10  - w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2010 rok  
Zarządzenie Nr 359/10 - w sprawie wyznaczenia na obszarze gminy Stare Babice miejsc 

przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie urzędowych obwieszczeń 
wyborczych i plakatów Komitetów Wyborczych w wyborach do 
organów samorządu terytorialnego, zarządzonych na dzień 21 
października 2010  

Zarządzenie Nr 360/10 - w sprawie podania do publicznej wiadomości kwartalnej informacji 
z wykonania budżetu Gminy Stare Babice oraz udzielonych 
umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych za III kwartał 
2010 roku. 

   
Następnie Wójt zapoznał radnych z pismem dotyczącym wniosku do Funduszu Spójności. 
Pismo ma następującą treść:  
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji celów 

strategicznych przyjętych w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare 
Babice do roku 2020. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprawozdanie z realizacji celów strategicznych 
przyjętych w Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy Stare Babice do roku 2020 zostało 
omówione na wspólnym posiedzeniu komisji. Nie wystąpiły żadne przesłanki uzasadniające 
potrzebę aktualizacji Strategii.  
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie załącznika i uzasadnienia do 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 
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Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 1 głosie 
wstrzymującym się, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/413/10 - w sprawie przyjęcia  Sprawozdania z realizacji celów 

strategicznych przyjętych w Strategii Zrównoważonego 
Rozwoju Gminy Stare Babice do roku 2020 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
7. Rozpatrzenie projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zachodniej części gminy Stare Babice w zakresie 
części wsi Borzęcin Duży i części wsi Borzęcin Mały – pomiędzy ulicami 
Warszawską, Kosmowską i Krótk ą. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz na wspólnym posiedzeniu 
Komisji. Na wspólnym posiedzeniu Komisji zgłoszono autopoprawkę dotyczącą zmiany 
nazwy rozdziału 1 na „Zakres obowiązywania planu”.  
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek  o nieodczytywanie §2 – 44 i załączników do 
projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/414/10 - w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zachodniej części 
gminy Stare Babice w zakresie części wsi Borzęcin 
Duży i części wsi Borzęcin Mały – pomiędzy ulicami 
Warszawską, Kosmowską i Krótką. 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
8. Rozpatrzenie projektu w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego południowej części wsi Klaudyn. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz na wspólnym posiedzeniu 
Komisji. 
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie § 2 – 37 i załączników do 
projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/415/10 - w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części 
wsi Klaudyn 

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych.  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zachodniej części gminy Stare Babice w zakresie 
części wsi Zielonki Wieś i części wsi Koczargi Nowe – południowa strona ulicy 
Warszawskiej. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz na wspólnym posiedzeniu 
Komisji. Na posiedzeniu Komisji zgłoszono poprawkę do załącznika nr 2 polegającą na 
zmianie odmiany imienia i nazwiska, powinno być „Stanisławę Kajak”. 
 
Przewodniczący rady gminy wniósł o nieodczytywanie § 2 – 15 i uzasadnienia do projektu 
uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/416/10 - w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zachodniej części 
gminy stare Babice w zakresie części wsi Zielonki wieś i 
części wsi Koczargi Nowe – południowa strona ulicy 
Warszawskiej  

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
przy obecności 14 radnych.  
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Starych Babicach. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji, na którym zgłoszono poprawkę do § 1 pkt. 4 polegającą na 
zmianie roku z „1999” na „1991”.  
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie § 1 – 12 oraz uzasadnienia do 
projektu uchwały i poddał swój wniosek pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/417/10 - w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

społecznej w Starych Babicach  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 
Narkomanii i Przemocy Domowej na rok 2011. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Kultury Fizycznej. 
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Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pan J. 
Pietrzak wniósł autopoprawkę - w rozdziale 4 Profilaktyka uzależnień dorosłych punkt 11 
otrzymuje brzmienie „zakup telewizora i modemu do Internetu bezprzewodowego dla potrzeb 
GPIKORPANiPD, GKRPA, Zespołu Interdyscyplinarnego i grup wsparcia działających przy 
Punkcie Konsultacyjnym” . 
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie załącznika do projektu 
uchwały i poddał go pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.   
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/418/10 - w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i 
Przemocy Domowej na rok 2011  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pan J. 
Pietrzak podziękował za podjecie uchwały.  
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Starych 
Babicach oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Kultury Fizycznej. 
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie § 2 – 9 oraz uzasadnienia do 
projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/419/10 - w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w 
Starych Babicach oraz szczegółowych warunków jej 
funkcjonowania  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w 
art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Kultury Fizycznej. Na wspólnym 
posiedzeniu komisji wniesiono poprawkę dotyczącą zmiany § 4 na treść: „Uchwała wchodzi 
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w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego.”  
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie załącznika i uzasadnienia do 
projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/420/10 - w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Statut Gminnej Biblioteki Publicznej. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w zakresie 
nadzoru merytorycznego i sprawozdania finansowego.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/421/10 - zmieniająca Statut Gminnej Biblioteki Publicznej  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu 

aglomeracji Warszawa. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji. Projekt uchwały zakłada wydanie negatywnej opinii do 
projektu aglomeracji Warszawa.  
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie uzasadnienia do projektu 
uchwały i poddał go pod głosowanie.   
  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/422/10 - w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji 

Warszawa   
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntu 

stanowiącego drogę we wsi Latchorzew. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nieodpłatne nabycie 
gruntów stanowiących drogę wewnętrzną. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
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UCHWAŁA NR XLIV/423/10 - w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntu 
stanowiącego drogę we wsi Latchorzew   

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych.  
 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia gruntów od Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Starych 
Babicach. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nabycie dwóch 
działek od Parafii w Starych Babicach.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/424/10 - w sprawie nabycia gruntów od Parafii 

Rzymskokatolickiej p.w. Wniebowzięcia Najświętszej 
Maryi Panny w Starych Babicach 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na 

okres przekraczający rok budżetowy.  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
zawarcie umowy na lata 2010-2012 na wykonanie scalenia i podziału nieruchomości w części 
wsi Janów i zaangażowanie na ten cel środków finansowych.   
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/425/10 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na 

okres przekraczający rok budżetowy  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gminnej 

stanowiącej działki o nr ew. 844/6 i 511/1 położonej we wsi Klaudyn, gmina Stare 
Babice. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/426/10 - w sprawie obciążenia nieruchomości gminnej 

stanowiącej działki o nr ew. 844/6 i 511/1 położonej we 
wsi Klaudyn, gmina Stare Babice  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od 

Przedsiębiorstwa Handlowo-Budowlano-Usługowo-Produkcyjnego „POLON” Sp. z 
o.o. we wsi Latchorzew  Sp. z o.o. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na 
nabycie nieodpłatnie trzech nieruchomości. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
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UCHWAŁA NR XLIV/427/10 - w sprawie nieodpłatnego nabycia gruntów od 
Przedsiębiorstwa Handlowo–Budowlano–Usługowo–
Produkcyjnego „POLON” Sp. z o.o. we wsi Latchorzew  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej nr ew. 626/12 położonej we wsi Borzęcin Duży. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu komisji. Na posiedzeniu komisji zgłoszono autopoprawkę polegającą 
na zmianie okresu wynajmu z dziesięciu lat na pięć lat. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/428/10 - w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości 

oznaczonej nr ew. 626/12 położonej we wsi Borzęcin 
Duży  

- podjęta została w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych.  
 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w 

Janowie. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie nazwy gen. 
Klemensa Rudnickiego drodze we wsi Janów. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/429/10 - w sprawie nadania nazwy drodze położonej w 

Janowie  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym,  przy obecności 14 radnych.  
 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie procedury nadawania nazw ulicom, 

placom i rondom położonym na terenie gminy Stare Babice. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu komisji. Na posiedzeniu wprowadzono następujące zmiany: 
- tytuł uchwały: w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw ulicom placom i innym 
obiektom gminnym oraz drogom wewnętrznym w Gminie Stare Babice 
- w § 4 pkt. 7 liczbę osób zmieniono na 10, 
- w § 6 ust. pkt. 1a) zmienić na „może wystąpić do właściwych instytucji….” 
- § 13 otrzymał treść: „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego”,  
- wykreślono § 14. 
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie § 2-12 i uzasadnienia do 
projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
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UCHWAŁA NR XLIV/430/10 - w sprawie zasad stosowanych przy nadawania nazw 
ulicom, placom i innym obiektom gminnym oraz 
drogom wewnętrznym w Gminie Stare Babice  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”, przy obecności 14 radnych.  
 
24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji ustalono 
następujące stawki podatku od nieruchomości: 
1) od gruntów:  

a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu na sposób 
zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków 0,64 zł od  
1 m² powierzchni  

b) pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne, retencyjne lub elektrowni wodnych 3,77zł 
od 1 ha powierzchni,  

c) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 
pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego 0,33 od 1 m² 
powierzchni;  

2) od budynków lub ich części:  
a) mieszkalnych - 0,57zł od 1 m² powierzchni użytkowej,  
b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków 

mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 
16,00zł od 1 m² powierzchni użytkowej: 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu 
kwalifikowanym materiałem siewnym  - 8,41zł od 1 m² powierzchni użytkowej, 

d) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie udzielania  świadczeń 
zdrowotnych, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń  - 3,80zł od 1 m² 
powierzchni użytkowej: 

e) od pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 
pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 5,86zł od 1 m² 
powierzchni użytkowej, 

3) od budowli - 2% ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt. 3 i  
ust. 3-7ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych.  
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie § 1-2  
i uzasadnienia  do projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
 
UCHWAŁA NR XLIV/431/10 - w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  
Po odczytaniu projektu uchwały radna L. Skrzeczkowska złożyła wniosek przegłosowanie 
podatków na 2011 z wzrostem o wskaźnik inflacji. 
  
Przewodniczący rady gminy zwrócił uwagę, że nie jest to wniosek formalny, gdyż zakończyła 
się dyskusja, po odczytaniu projektu uchwały należy przystąpić do przeprowadzenia 
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głosowania.  Dodał, że z wyjątkiem działalności gospodarczej stawki podatku wzrosły  
o wskaźnik inflacji.  
 
Następnie Przewodniczący rady gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie  
Uchwała podjęta została w głosowaniu jawnym 8 głosami „za”, przy 4 głosach 
„przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się”, przy  obecności 15 radnych.  
 
25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji ustalono 
uzupełnienie § 1 o punkt „grunty, budynki lub ich części oraz budowle służące zbiorowemu 
zaopatrzeniu w wodę i odprowadzeniu ścieków”. Ponadto w § 2 dopisano „budowle”.  
Odczytał projekt uchwały  
„Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 8 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst 
jednolity: Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.,  i art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 
r. o podatkach i opłatach lokalnych (tekst jednolity: Dz. U. z 2010 Nr 95  poz.613  ze zm.) Rada Gminy 
uchwala, co następuje: 
§ 1. Zwalnia od podatku od nieruchomości:  
1) grunty, budynki lub ich części oraz budowle zajęte  na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej, 
2) grunty, budynki lub ich części oraz budowle zajęte  na prowadzenie działalności w zakresie 
porządku publicznego i bezpieczeństwa, 
3) grunty, budynki lub ich części oraz budowle służące zbiorowemu zaopatrzeniu w wodę i 
odprowadzaniu ścieków. 
§ 2. Zwolnienia, o których mowa w § 1  nie obejmują  gruntów, budynków i budowli związanych  z  
prowadzeniem działalności gospodarczej. 
§ 3. Wykonanie uchwały powierza Wójtowi Gminy. 
§ 4. Traci moc Uchwała Nr XII /105/07 Rady Gminy Stare Babice z dnia 25 października 2007r.  w 
sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 247, poz. 7191) i Uchwała Nr 
XIII/123/07 Rady Gminy Stare Babice z dnia 29 listopada 2007r. w sprawie zmiany uchwały Nr 
XII/105/07 z dnia 25 października 2007r. w sprawie zwolnień podatku od nieruchomości (Dz. Urz. 
Woj. Maz. Nr 258, poz. 8161). 
§ 5. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia jej w Dzienniku Urzędowym 
Województwa  Mazowieckiego i obowiązuje od 1 stycznia 2011 roku. 
 
Radna L. Skrzeczkowska spytała czy zgodne z ustawą jest zwolnienie z podatków Spółki 
Eko-Babice, która prowadzi działalność gospodarczą.  
 
Radca prawny odpowiedział, że w uchwale są zwolnienia przedmiotowe, co jest zgodne z 
ustawą.  
 
Radny J. Piętocha stwierdził, że: 
- radni powinni otrzymać nowy projekt uchwały,   
- nie widząc projektu uchwały nie wie czy uzasadnienie zostało uzupełnione – w 
dotychczasowym uzasadnieniu była mowa o zwolnieniach i ich wielkości gruntów, budynków 
i budowli wykorzystywanych do ochrony przeciwpożarowej i bezpieczeństwa i porządku 
publicznego, z kwotą 20tys zł,   
- w uzasadnieniu powinna się znaleźć również kwota dotycząca spółki Eko-Babice, 
- będzie głosował za przyjęciem uchwały jeżeli otrzyma pełne brzmienie uchwały i 
uzasadnienia, jeżeli nie otrzyma to się wstrzyma albo będzie przeciwny,   
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Przewodniczący rady gminy zwrócił uwagę, że Komisja odbyła się wczoraj, sprawa 
konsultowana była również dzisiaj, dokument powstał tuż przed sesją.  
 
Wójt przypomniał, że nie zwalnia się przedsiębiorstwa, nie jest to zwolnienie podmiotowe 
tylko przedmiotowe.  
 
Radny J. Piętocha uważa, że  w uzasadnieniu powinno się podać kwotę zwolnienia  
 
Radny W. Maziarz stwierdził, że na obecnym etapie projekt uchwały jest wadliwy, bo budzi 
wątpliwości radnych.  Według niego Przewodniczący powinien doprowadzić do tego aby był 
pozbawiony wad.  
Złożył wniosek o zdjęcie uchwały z porządku obrad i zaproponować uchwałę z kompletnym 
uzasadnieniem na 12 listopada.  
 
Wójt powiedział, że polemika toczy się tylko w zakresie czy w uzasadnieniu ma być podana 
kwota. Według niego nie musi być podana.  
 
Radny J. Piętocha stwierdził, że radni podejmując uchwałę musza mieć pełną świadomość 
treści uchwały, w każdej innej uchwale jest uzasadnienie, w a w tym przypadku jest opinia że 
Uzasadnienie jest niepotrzebne.  
 
Przewodniczący rady gminy zwrócił uwagę, że wójt nie powiedział, że Uzasadnienie jest 
niepotrzebne tylko kwota nie powinna być podana w uzasadnieniu.  
 
Wójt podał kwotę zwolnień - 1 419 524,55zł 
 
Przewodniczący rady gminy odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.   
 
Radny J. Piętocha uważa, że kwotę zwolnień powinno się rozbić na poszczególne rodzaje.  
 
Wójt poinformował, że kwota zwolnień w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
odprowadzania ścieków wynosi 1 399 438zł 
 
Radny W. Maziarz stwierdził, że uchwały powinny być przedkładane na 7 dni przed sesją, 
dyskutowany zapis został wprowadzony wczoraj, są wątpliwości w zakresie uzasadnienia. 
Przypomniał, że złożył wniosek o przełożenie uchwały na następną sesję.  
 
Przewodniczący rady gminy przypomniał, że problem wyniknął na wczorajszym posiedzeniu 
Komisji, należało się skonsultować z Regionalną Izbą Obrachunkową, konsultacja została 
przeprowadzona.   
 
Wójt przypomniał, że radni wypracowali stanowisko odnośnie treści uchwały na wczorajszym 
posiedzeniu Komisji.   
Ponadto radny Piętocha składał inny  wniosek – rezygnację ze wszystkich zwolnień, dopiero 
gdy dowiedział, że w takim przypadku należałoby opodatkować szkoły, przedszkola i ośrodki 
zdrowia wniosek swój wycofał. Na posiedzeniu Komisji ustalono, że ostateczny kształt 
uchwały  zostanie uzgodniony z Regionalną Izbą Obrachunkową  
Wniosek radnego o odłożenie przyjęcia uchwały spowoduje duże komplikacje. Według niego 
lepiej coś uchwalić z wadą niż brak uregulowań w jakiejś dziedzinie.  
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Radny W. Maziarz wycofał swój wniosek.  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że uzasadnienie do uchwały będzie następującej 
treści:  
„Zgodnie z art. 7 ust. 3 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych rada gminy,  
w drodze uchwały, może wprowadzić inne zwolnienia przedmiotowe niż określone  
w w/w ustawie. 
Zaproponowane w uchwale zwolnienia dotyczą gruntów, budynków lub ich części oraz  
budowli wykorzystywanych do następujących celów użyteczności publicznej: 
- ochrony przeciwpożarowej i bezpieczeństwa publicznego – zwolnienie stanowi kwotę: 
20.086zł,  
oraz  
- zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzenia ścieków – zwolnienie stanowi kwotę 
1 399 438zł .” 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/432/10 - w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym,  przy obecności 15 radnych.  
 
26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji ustalono 
wzrost stawek podatku od środków transportowym o wskaźnik inflacji – 2,6%. 
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie § 1-5, załączników i 
uzasadnienia do uchwały i poddał go pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/433/10 - w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym,  przy obecności 15 radnych.  
 
27. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg zarządzanych przez gminę Stare Babice. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu Komisji, na Komisji dokonano zmiany stawki za zajęcie 1m2 jezdni  
powyżej 50% do 100% szerokości na 10zł.  
 
Radny A. Kotwicki złożył wniosek o podniesienie stawki za zajęcie chodnika i ciągu pieszego 
do 10zł  
 

Zastępca Wójta przypomniała, że były wątpliwości do § 3 brzmiącego „Za niepełny rok 
kalendarzowy wysokość rocznych stawek opłat obliczana jest proporcjonalnie do liczby dni 
umieszczenia urządzenia w pasie drogowym”, pierwotna uchwała odnosi się do miesięcy. 
Wniosek o zmianę złożyła pani audytor.    
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Następnie poinformował, że za 2009r. z tytułu zajęcia pasa drogowego do budżetu gminy 
wpłynęła kwota 115 204zł.  
 
Radny W. Szelenbaum spytał czy szkody wykonawca sam pokrywa czy są usuwane w 
ramach opłaty.  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że inwestor musi przywrócić teren do stanu 
sprzed robót.  
 
Przewodniczący rady gminy poddał pod głosowanie wniosek o zwiększenie stawki za zajęcie 
chodnika, ciągu pieszego do10zł za 1m2.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/434/10 - zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg zarządzanych 
przez Gminę Stare Babice  

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym,  przy obecności 15 radnych.  
 
28. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z 

gminnych placów zabaw znajdujących się na terenie gminy Stare Babice. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji zostały 
wprowadzone następujące zmiany w załączniku: 
- wykreślono punkt 3, 
- w punkcie 10 słowo „psów” zmienić na „zwierząt” 
- w punkcie 11 dopisano „i zachowywać szacunek wobec innych”. 
- automatycznie ulegną zmianie numery punktów, 
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie załącznika i uzasadnienia i 
poddał go pod głosowanie  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, 14 głosami „za”, przy obecności 15 radnych 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/435/10 - w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z 

gminnych placów zabaw znajdujących się na terenie 
Gminy Stare Babice 

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym,  przy obecności 15 radnych.  
 
29. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa uchwała Nr XLIII/408/10. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu komisji.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
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UCHWAŁA NR XLIV/436/10 - w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa uchwałą Nr XLIII/408/10  

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 10 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” i 4 
głosach „wstrzymujących się”, przy obecności 15 radnych.  
 
30. Informacja z budżetu gminy za I półrocze 2010r. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych 
Wójt Gminy przedstawia Radzie Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej informację o 
przebiegu wykonania budżetu gminy za pierwsze półrocze w terminie do 31 sierpnia. 
Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy została omówiona na posiedzeniu Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu.  Przedstawił ogólne dane dotyczące informacji. Dochody 
Gminy Stare Babice zostały zaplanowane w budżecie na 2010r. w wysokości 62 421 962zł a 
wydatki w wysokości 74 222 971zł. W I półroczu 2010 roku plan dochodów gminy 
zwiększony został do kwoty 68 413 185zł plan wydatków Gminy zwiększony został do kwoty 
79 401 553zł.  Dokonano spłaty kredytów i pożyczek otrzymanych na sfinansowanie 
planowanego deficytu w wysokości 897 097,18zł. Dochody za I półrocze 2010 roku 
wykonane zostały w wysokości 29 150 936,59zł co stanowi 42,61% planu rocznego po 
zmianach. Wydatki za I półrocze 2010r. wykonane zostały w wysokości 32 231 566,69zł  co 
stanowi 40,59% planu  rocznego po zmianach.  Radni otrzymali opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta Gminy Stare Babice za pierwsze półrocze 2010 
roku. 
 
31. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zakresu i 

formy informacji o przebiegu wykonania budżetu oraz informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego Samorządowej Instytucji Kultury za I półrocze roku 
budżetowego. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały 
podjętej we wrześniu. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/437/10 - w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budżetu oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego Samorządowej Instytucji Kultury za I 
półrocze roku budżetowego 

- podjęta została jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
32. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym 
przypadających gminie Stare Babice. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu komisji.  
 
Radna L. Skrzeczkowska spytała dlaczego wójt zrezygnował ze wsparcia rady przy 
podejmowaniu decyzji, które powodują skutki finansowe budżetu czy nie lepiej, żeby rada go 
wspierała bo zna swoich dłużników z terenu. Dlaczego Wójt napisał uchwałę, w której 
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upoważnia siebie do umarzania  i odraczania, większe kwoty należałoby rozstrzygać w gronie 
rady.  
 
Wójt odpowiedział, że z niczego nie rezygnowałem, bo nigdy nie było pomocy ze strony rady, 
regulacje ustawowe takie obowiązki nakładają na wójta. Nie wie skąd w radnych chęć 
grzebania się w osobistych sprawach dłużników, radna podniosła kwestię, że zna dłużników – 
radni nie znają dłużników gdyż jest to  tajemnica.  
Podział kompetencji miedzy poszczególne ograny jest szczegółowo określony.  
Radni uważają, że Wójt po uważaniu – rodzinie i znajomym udziela zwolnień. Umorzenia i 
ulgi podawane są w cyklach miesięcznych do publicznej wiadomości. Wszystko można 
sprawdzić.  
 
Radna L. Skrzeczkowska spytała dlaczego Wójt zrezygnował z § 3 w poprzedniej uchwale o 
treści: 
„Do umorzenia należności uprawnieni są: 

1) Wójt Gminy Stare Babice, jeżeli kwota należności nie przekracza jednorazowo 
2.000,00 zł, 
2) Wójt Gminy Stare Babice po zaciągnięciu opinii Komisji Gospodarczo-Finansowej 
Rady Gminy, jeżeli kwota należności wynosi od 2.000,00 zł – do 10.000,00 zł, 
3) Wójt Gminy Stare Babice po uzyskaniu zgody Rady Gminy jeżeli kwota należności 
przekracza 10.000,00 zł.” 

Wójt przypisuje sobie wielkie zasługi, że pomaga ludziom radni też by chcieli ale 
jednocześnie trzeba dbać o budżet, żeby umorzenia były zasadne.  
 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że uchwała została przygotowana z przytoczeniem możliwości 
art. 56 i 59  ustawy o finansach publicznych. Art. 59 mówi, że organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego może, w drodze uchwały, postanowić o stosowaniu z urzędu ulg 
(…). Można nie podejmować uchwały tylko zastosować ulgi, niż poza tym co określa ustawa 
w uchwale nie zostało zamieszczone. Nie ma możliwości żeby rada mogła decydować.  
 
Radny S. Lesisz uważa, że sołtysi najlepiej znają sołectwa i wspólnie powinno się 
podejmować decyzje o umorzeniach.  
 
Przewodniczący rady gminy zwrócił uwagę że Pani Skarbnik informowała, że jedyną osoba 
kompetentna do udzielania ulg jest kierownik jednostki – w naszym przypadku wójt  
 
Wójt stwierdził, że jeżeli byłaby możliwość to chętnie scedował by na kogoś te kompetencje.  
Zaproponował aby podjąć uchwałę, a jeżeli radni znajdą podstawę prawną aby uchwałę 
zmienić i przenieść kompetencje na radnych to radni dokonają zmiany uchwały.  
 
Radny W. Maziarz spytał czy progi, które zostały zawarte we wcześniejszej uchwale są 
niezgodne z prawem.  
 
Radca prawny poinformowała, że podejmowana uchwała jest przygotowana na podstawie 
nowej ustawy o finansach publicznych, nie ma wiedzy kiedy była podejmowana poprzednia 
uchwała. 
 
Radna L. Skrzeczkowska stwierdziła, że ani radny, ani komisja nie chcą umarzać długów, bo 
nie mają prawa, natomiast organ stanowiący czyli rada gminy określi szczegółowe zasady, 
sposób i tryb udzielania ulg, chodzi o to, żeby zasady były przejrzyste.  
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Radca prawny przypomniała, że Pani Skarbnik wyczerpująco udzieliła odpowiedzi  i 
zacytowała przepisy ustawy o finansach publicznych.  
 
Radna L. Skrzeczkowska stwierdziła, że radni nie mogli ustalić zasad, gdyż dostali gotową 
uchwałę.  
 
Przewodniczący rady gminy zwrócił uwagę, że radni otrzymali projekt uchwały, nad którym 
dyskutowali.  
 
Radny W. Maziarz spytał czy nowa ustawa uniemożliwia zastosowanie tych samych progów, 
które były zaproponowane we wcześniejszej uchwale. 
 
Radca prawny powtórzyła, że nie wie dlaczego poprzednia uchwała została podjęta w takim 
kształcie, obecnie ustawodawca nie dał takiej możliwości. 
Dodała, że uchwała jest prawidłowa.    
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie § 1-11 i uzasadnienia do 
projektu uchwały i poddał go pod głosowanie . 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/438/10 - w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o 
charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie 
Stare Babice  

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 7 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciwnych” i 4 
głosach „wstrzymujących się”, przy obecności 15 radnych.  
 
33. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na 

okres przekraczający rok budżetowy na udostępnienie usługi monitoringu ruchu 
drogowego za pomocą urządzenia fotoradarowego. 

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
wspólnym posiedzeniu komisji. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/439/10 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na 

okres przekraczający rok budżetowy na udostępnienie 
usługi monitoringu ruchu drogowego za pomocą 
urządzenia fotoradarowego  

- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących 
się”, przy obecności 15 radnych.  
 
34. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania z budżetu gminy Stare 

Babice dotacji celowej dla Gminnej Spółki Wodnej „BABICE”.  
 



 22 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji ustalono 
kwotę dotacji na 150.000zł a rok przekazania dotacji to 2011. Należy dokonać zmiany roku 
również w uzasadnieniu. W wyniku konsultacji należy dodać § 2 w brzmieniu: 
„Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej i zasady rozliczenia środków zostaną 
określone w umowie”.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/440/10 - w sprawie przekazania z budżetu Gminy Stare Babice 

dotacji celowej dla Gminnej Spółki Wodnej „Babice”  
- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących 
się”, przy obecności 15 radnych.  
 
35. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na  

2010 rok 
 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada:  
- zmniejszenie dochodów o kwotę 1 504 836,00 zł, dochody po zmianach wynoszą  
67 219 152,00 zł.  
- zmniejszenie wydatków o kwotę 1 504 836,00 zł, wydatki po zmianach wynoszą  
78 207 520,00 zł.  
- zmianę limitów wydatków inwestycyjnych na lata 2010 – 2012,  
- zmianę dotacji udzielonych z budżetu gminy podmiotom należącym i nie należącym do sektora 
finansów publicznych,  
- zmianę dochodów z tytułu wydania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 
wydatków na realizację zadań określonych w Gminnym Programie Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i w Gminnym Programie Przeciwdziałania 
Narkomanii.  
 
Radna L. Skrzeczkowska spytała z jakich zakupów zrezygnowano lub były niepotrzebne w 
dziale 80104 za kwotę 350.000zł   
 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że kwota ta dotyczy budowy przedszkola w Bliznem.   
 
Przewodniczący rady gminy złożył wniosek o nieodczytywanie § 1- 3 uzasadnienia i 
załączników i poddał go pod głosowanie. 
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/441/10 - w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2010r.  
- podjęta została jednogłośnie, w głosowaniu jawnym, przy obecności 15 radnych.  

 
36. Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Stare Babice w sprawie funduszu sołeckiego na 

rok 2011. 
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 
omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji. 
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Wójt poinformował, że wniosek dotyczący funduszu sołeckiego dla wsi Stare Babice nie był 
zgodny z ustawą o funduszu sołeckim i dlatego został odrzucony. W obecnym stanie 
prawnym wniosek można rozpatrywać w trybie zmiany planu inwestycyjnego. Radna 
Skrzeczkowska, na posiedzeniu Komisji, zaproponowała rozłożenie budowy na kilka lat, ale 
jest to niemożliwe, padła również konstruktywna propozycja aby urząd zaproponował 
zamienne zadanie, jednak gmina planuje kontynuować zagospodarowanie terenu przy 
stawach za kościołem, co w znakomitej części spełniłoby oczekiwania wnioskodawców.  
 
Sołtys E. Trojanowska-Wojcieszak poinformowała, że: 
- projekt nie był jej pomysłem tylko wielu mieszkańców,  
- wniosek zakładał powstanie małego miejsca dla starszych dzieci, dlatego jest przerażona jak 
dowiedziała się, że ma to kosztować 600tys. zł – chodziło o dwie alejki do jeżdżenia, a 
przetarg mógłby zrobić jeden z mieszkańców,  
- kilkakrotnie prosiła o pomoc w gminie, nikt nie potrafił jej pomóc, każdy mówił, żeby 
napisać wniosek,   
 
Kierownik Biura Rady zwróciła uwagę, że Pani sołtys była u niej po pomoc i otrzymała od 
niej dużą pomoc.  
 
Sołtys E. Trojanowska-Wojcieszak przyznała, że pani Majchrzak dała jej przykładową 
uchwałę, jak wniosek ma wyglądać, ale rozmawiała też z innymi pracownikami gminy, pytała 
czy pomysł jest dobry, niektórzy uważali, że jest to dobry pomysł.  
Według niej to powinien być mini skatepark, gdzie będą mogły się spotykać dzieci, 
mieszkańcy mogą zbudować aby koszty były mniejsze.   
 
Przewodniczący rady gminy stwierdził, że musiałby zostać złożony nowy wniosek a ten 
zostać przez radę odrzucony. W obecnym czasie nie ma możliwości złożenia wniosku w 
ramach funduszu sołeckiego, trzeba zgłosić taką potrzebę do budżetu gminy.  
Niewykorzystany budżet sołecki może być wykorzystany w przyszłym roku jako inwestycja 
w terenie Starych Babic, mogłoby to być porównywalne albo kwotowo wyższe niż kwota z 
funduszu sołeckiego. Jest tylko kwestia umieszczenia w budżecie, który konstruuje Wójt., 
Spytał wójta czy jest taka możliwość.  
 
Wójt stwierdził, że propozycja Przewodniczącego jest rozwiązaniem, wiele rzeczy zostało w 
sołectwach zrobione w tym roku poza funduszem sołeckim,  
 
Radny T. Szuba spytał czy przeszkodą nie będzie niezgodność ze strategią rozwoju gminy 
oraz upłynięcie terminu składania wniosku do budżetu na 2011 rok.  
 
Wójt wyjaśnił, że zależy to od tego jaka będzie to inwestycja – typu boiska, skate park i inne 
urządzenia sportowe wymagające pozwoleń na budowę czy inwestycje do progu 14tys. euro.  
Jeżeli będzie to duża inwestycja to wymaga wpisania do WPI, drobne rzeczy tego nie 
wymagają.  
 
Radny T. Szuba spytał czy w przypadku dostosowania rozmiaru nie będzie za późno do 
realizacji tego z budżetu gminy na 2011 rok.  
 
Wójt zwrócił uwagę, że mini pomysłem nie jest skate park – skate park to duża inwestycja.  
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Sołtys E. Trojanowska-Wojcieszak dodała, że sołectwu chodzi o coś małego, zwykłe ławki, 
kosz do grania w koszykówkę, stół do ping-ponga, chodniki do jeżdżenia na rolkach i 
wrotkach można ułożyć z kostki zdjętej z chodników. 
 
Wójt wyjaśnił, że kostka nie nadaje się do jeżdżenia na rolkach i wrotkach, takie urządzenia 
wymagają pozwolenia na budowę.  
To co pani sołtys powiedziała w pierwszej części o alejkach i ławkach to jest to w planach, 
część już została wykonana, będzie to kontynuowane.   
 
Przewodniczący rady gminy powiedział, że mieszkańcy powinni określić wymagania w 
kwocie do 14tys euro i swoje potrzeby w kwocie zbliżonej do funduszu sołeckiego.  
 
Radna L. Skrzeczkowska poinformowała, że sołectwo przedstawiło propozycje załatwienia 
sprawy, wójt może wybrać inwestycje jaką można zrobić, powinno to być coś zachęcającego 
młodzież, sama ławka nie wystarczy.   
 
Sołtys E. Trojanowska-Wojcieszak poinformowała, że w odpowiedzi na wniosek otrzymała 
informację, że nie sprecyzowano lokalizacji – a we wniosku były określone dwie możliwości: 
przy stawach i na terenie po byłej szkole.  
 
Wójt wyjaśnił, że ta kwestia została wyjaśniona na początku dyskusji, spora część terenu przy 
stawach została zagospodarowana i będzie to kontynuowane.  
 
Przewodniczący rady gminy zaproponował przegłosowanie dwóch wersji § 1. 
W pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wariant „odrzucenia wniosku”  
 
„Za” odrzuceniem wniosku głosowało 9 przy obecności 15 radnych.  
 
W związku z powyższymi wynikami głosowania  bezzasadne jest głosowanie drugiego 
wariantu § 1.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie: 
UCHWAŁA NR XLIV/442/10 - w sprawie rozpatrzenia wniosku sołtysa wsi Stare 

Babice dotyczący funduszu sołeckiego.  
- podjęta została w głosowaniu jawnym, 9 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciwnych” i 2 
głosach „wstrzymujących się”,  przy obecności 15 radnych.  

 
37. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach 

majątkowych przez radnych. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił następującą informację o złożonych oświadczeniach 
majątkowych:  
- przyjął 14 oświadczeń majątkowych od radnych, oświadczenia majątkowe zostały złożone 

w 2 egzemplarzach wraz z załączoną kopią zeznania o  wysokości osiągniętego dochodu 
w roku podatkowym –PIT za rok 2009, 

- wszystkie oświadczenia majątkowe zostały złożone w terminie tj. do 30 kwietnia 2010r, 
- swoje oświadczenie majątkowe zgodnie z ustawą złożył Wojewodzie, 
- każda rubryka oświadczenia majątkowego została wypełniona w sposób zupełny, w tym z 

zachowaniem zwrotu „nie dotyczy”,  
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- porównał oświadczenia majątkowe złożone w roku 2009 z oświadczeniami majątkowymi 
złożonymi na dzień 30 kwietnia 2010r, 

- dokonując analizy oświadczeń nie stwierdził w nich nieprawdy lub zatajenia prawdy i w 
związku z tym nie wystąpił do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem o 
kontrolę oświadczeń majątkowych,   

- zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jeden egzemplarz oświadczenia majątkowego 
radnych przekazał do Urzędu Skarbowego Warszawa-Bielany, a kopię oświadczeń 
Wójtowi Gminy celem ich przechowania przez 6 lat, 

- informuję, że nikt z radnych nie łamie przepisów ustawy o samorządzie gminnym art.24f, 
który dotyczy prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia 
komunalnego, 

- zgodnie z dyspozycją art.24 h ust.12 do Rady Gminy do dnia dzisiejszego wpłynęły 
analizy oświadczeń majątkowych od Naczelnika Urzędu Skarbowego  w Pruszkowie, od 
Naczelnika Urzędu Skarbowego w Sochaczewie, od Naczelnika Urzędu Skarbowego  
Warszawa-Bielany, Naczelnik Urzędu Skarbowego w Pruszkowie stwierdził, że w  
wyniku przeprowadzonej analizy oświadczenia majątkowego Pana Pawła Turkota  
nieprawidłowości nie stwierdził, Naczelnik Urzędu Skarbowego w Sochaczewie 
stwierdził, że oświadczenie zostało zweryfikowane i w wyniku weryfikacji nie nasunęły 
się wątpliwości co do rzetelności, Naczelnik Urzędu Skarbowego Warszawa- Bielany 
zweryfikował 32 oświadczenia majątkowe, w wyniku czynności analitycznych nie 
stwierdził nieprawidłowości, Wojewoda Mazowiecki stwierdził, że Wójt Gminy i 
Przewodniczący Rady Gminy złożył oświadczenie terminowo i w komplecie wyniki 
analizy są bez uwag. 

 
38. Informacja Wójta o złożonych oświadczeniach majątkowych przez osoby 

zobowiązane ustawą do składania oświadczeń majątkowych Wójtowi.  
 
Wójt przedstawił następująca informację o złożonych oświadczeniach majątkowych: 
- dla przypomnienia powołał się na przepisy wskazujące kto ma obowiązek składać  

oświadczenia majątkowe wójtowi - zgodnie z art. 24h ust. 3 pkt 3  ustawy z dnia 8 marca 
1990r o samorządzie gminnym  „Oświadczenia majątkowe wraz z kopią swojego zeznania 
o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni  i jego 
korektę składają w dwóch egzemplarzach wójtowi: zastępca wójta, sekretarz  gminy, 
skarbnik gminy, kierownik jednostki organizacyjnej gminy, osoba zarządzająca  i członek 
organu zarządzającego gminną osobą prawną  oraz osoba wydająca decyzje  
administracyjne  w imieniu wójta”,   

- za 2009r. oświadczenia majątkowe wraz kopią PIT złożyli: Jolanta Stępniak - Zastępca 
Wójta, Irena Sotomska - Skarbnik, Wiesława Wojtachnio – Sekretarz, czterech 
kierowników referatów wydających decyzje administracyjne w jego imieniu, tj. 
Grażyna Siemiątkowska  - Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, 
Jadwiga Sotomska - Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego, Piotr Czajkowski - Kierownik 
Referatu Ochrony Środowiska, Barbara Komór - Kierownik Referatu Podatków i 
Ewidencji Działalności Gospodarczej, pięciu pracowników  wydających decyzje 
administracyjne w jego imieniu: Zofia Leśniewska – inspektor d/s ewidencji ludności, 
Janina Sulińska – inspektor d/s wymiaru podatku i ewidencji działalności  gospodarczej, 
Roman Balcerowiak – inspektor d/s zarządzania kryzysowego, obronnych i obrony 
cywilnej, Marzena Magdziak – pracownik socjalny Gminnego Ośrodka  Pomocy 
Społecznej, Monika Biernacka - referent d.s.  świadczeń rodzinnych Gminnego Ośrodka  
Pomocy Społecznej, ośmiu dyrektorów (kierowników) gminnych jednostek 
organizacyjnych: Dorota Smolińska - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starych 
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Babicach, Beata Błaszczak - Dyrektor Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Borzęcinie 
Dużym, Piotr Szczepkowski - Dyrektor Gminnego Gimnazjum w Koczargach, Bożenna 
Pyć - Dyrektor Przedszkola w Starych Babicach, Barbara Maciaszek   - Kierownik 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Starych  Babicach, Adolf Jarkowiec - Kierownik 
Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty, Alicja Napurka - Kierownik  Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej, Tomasz Adamczyk  - Komendant Straży Gminnej, osoby 
zarządzające i członkowie gminnych spółek  komunalnych: Paweł Turkot -  Prezes  
Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „Eko-Babice” Sp. z o.o., Agnieszka Ewa 
Cybulska - Członek Zarządu  Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „Eko-Babice” 
Sp. z o.o., Jarosław Jasiński - Członek Zarządu Gminnego Przedsiębiorstwa 
Komunalnego „Eko-Babice” Sp. z o.o., Ewa Jolanta Gruz - Prezes Zarządu ECO 
PARTNERS Sp. z o.o., razem na jego ręce oświadczenia majątkowe za 2009r. złożyły 
24 osoby, 

- każde oświadczenie zostało złożone w dwóch egzemplarzach wraz z kopią zeznania o 
wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym  (PIT) za rok  2009, 

- po przeprowadzonej analizie stwierdził, że: 
o wszystkie wyżej wymienione osoby złożyły oświadczenia majątkowe w 

ustawowym terminie to jest  do  30 kwietnia, według stanu na dzień 31 grudnia 
2009r., 

o dokonując analizy oświadczeń nie stwierdził w nich żadnych  nieprawidłowości, 
bądź zatajenia prawdy i w związku z tym nie występowałem do Urzędu Kontroli 
Skarbowej z wnioskiem o  kontrolę oświadczeń majątkowych, 

o zgodnie z  art. 24h ust. 7 analizy danych zawartych w oświadczeniach 
majątkowych dokonuje również urząd skarbowy właściwy według miejsca 
zamieszkania osoby składającej oświadczenie, w związku z powyższym przekazał 
wszystkie oświadczenia wraz z kopiami PIT do pięciu właściwych urzędów  
skarbowych (Urzędu Skarbowego Warszawa-Bielany, U.S. Warszawa-Bemowo, 
U.S. Warszawa-Śródmieście, U.S. Warszawa-Ursynów, U.S. Pruszków i U.S. 
Sochaczew),  

- swoje oświadczenie majątkowe wraz z PIT-em za 2009r złożył Wojewodzie 
Mazowieckiemu,   

- zgodnie z wymogiem ustawowym (art. 24i ust. 2) przyjął na przechowanie od 
Przewodniczącego Rady Gminy 14 oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 
Gminy Stare Babice,  

- wszystkie oświadczenia majątkowe zostały opublikowane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. 

 
39. Zapoznanie z protokółem Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej gospodarki 

finansowej za I półrocze 2010r Straży Gminnej Stare Babice. 
 
Radny W. Szelenbaum odczytał protokół z kontroli kompleksowej gospodarki finansowej za 
I półrocze 2010r. Straży Gminnej Gminy Stare Babice (protokół stanowi załącznik nr 1 do 
protokółu)  
 
Wójt zwrócił uwagę, że w protokóle z kontroli była mowa o 2 sprzątaczkach, wyjaśnił, że są 
one zatrudnione w ramach robót publicznych a sprzątają cały obiekt.  
 
40. Zapytania radnych  
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Radny J. Piętocha zwrócił się do Przewodniczącego z propozycją związaną z wyborami, aby 
każdy Komitet Wyborczy mógł zaprezentować swój program i kandydatów na łamach  
Gazety Babickiej. Komitety otrzymały propozycję aby publikować teksty zawierające ok. 
1500 znaków , koszt publikacji powyżej 100zł.  
Zaproponował aby na przyszłą sesję przygotować projekt uchwały i zrealizować darmowe 
publikacje jak w poprzednich wyborach.  
 
Przewodniczący rady gminy wyjaśnił, że w bieżącym roku jest to niemożliwe, ponieważ 
Komisja Wyborcza stwierdziła, że będzie to ukrywanie kosztów komitetów wyborczych.  
 
Sekretarz Gminy dodała, że do tej pory gmina wprowadzała publikacje komitetów 
wyborczych do gazety, ale ukazały się opinie niektórych członków Państwowej Komisji 
Wyborczej, ze w gazetach lokalnych mogą pojawić się tylko informacje zawarte w 
obwieszczeniu Gminnej Komisji Wyborczej.   
Dlatego zaproponowano, aby Pan Łada wydał specjalną publikację – informator wyborczy, 
pan redaktor przygotował wstępna publikację, w tej chwili odbywa się spotkanie z 
pełnomocnikami komitetów wyborczych, nie zna decyzji jakie zapadły.  
 
Radny J. Piętocha spytał czy informator wydany przez Pana Ładę byłby pod innym tytułem 
niż „Gazeta Babicka”. 
 
Sekretarz Gminy  odpowiedziała twierdząco  
 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że otrzymał informację, że nie powstanie 
specjalny numer informatora wyborczego, z uwagi na małą liczbę zgłoszeń.  
 
Radny J. Piętocha poprosił o potwierdzenie czy w Gazecie Babickiej będzie obwieszczenie o 
kandydatach bez zdjęcia.  
 
Sekretarz Gminy potwierdziła, że w Gazecie babickiej zostanie zamieszczona tylko treść 
obwieszczenia.  
 
Radny T. Druzd poruszył następujące sprawy: 
- przypomniał, że w dniu 21 września odbyło się wyjazdowe posiedzenie Komisji Oświaty, 
najpierw w ośrodku SORNO, następnie w ośrodku w Borzęcinie. Po wizycie w SORNO  
okazało się, że brakuje stomatologa. Zgłosił wniosek aby z właścicielem ośrodka 
wynegocjować pojawienie się tego specjalisty w tym budynku.  Poza tym w SORNO jest 
dwóch specjalistów przyjmujących bezpłatnie osoby zapisane, czy nie można wziąć pod 
uwagę pacjentów ośrodka w Borzęcinie, żeby nie byli dyskryminowani w dostępie do 
specjalistów.   
- porosił Wójta o przybliżenie kulis rozstania się gminy z lekarzem rodzinnym Panią Ewą 
Popek, gmina nie podpisała kolejnej umowy, w ośrodku jest sprzęt (m.in. dentystyczny), 
skoro dla SORNO został zakupiony sprzęt to ten z ośrodka w Borzęcinie mógłby zostać 
odkupiony.    
- podziękował pani Ewie Popek za kilkuletnią pracę dla gminy, 
- spytał czy Wójt otrzymał z Biura Rady jego zapytanie na sesję,  
- spytał Przewodniczącego Rady Gminy czy na następnej sesji przewiduje możliwość 
zabrania głosu podczas podsumowania kadencji.  
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Przewodniczący rady gminy poinformował, że przewiduje zabranie głosu przez radnych w 
podsumowaniu kadencji. Poinformował, że był obecny na posiedzeniu Komisji Oświaty 
podsumowującym wyjazdowe posiedzenie i wiele kwestii poruszanych przez radnego zostało 
wyjaśnionych. Radny nie był obecny na tym posiedzeniu.  
 
41. Odpowiedzi na zapytania radnych  
 
Wójt udzielił odpowiedzi na pytania: 
- stwierdził, że pytania zadane przez radnego powinny zostać skierowane do Pani Popek, 
która wyraźnie wyartykułowała pisemnie i ustnie swoją wolę, zrezygnowała ze współpracy z 
gminą bez żadnego nacisku a wręcz w sytuacji zachęty z jego strony do dalszej współpracy, z 
przedstawieniem propozycji,  
- od dłuższego czasu trwają rozmowy o nowym modelu służby zdrowia w gminie, efektem 
tych działań jest  karetka pogotowia i nowy ośrodek zdrowia w Babicach i wiele działań 
profilaktycznych, nie ominie to również Borzęcina, będzie zreformowana służba zdrowia w 
obiekcie, została podjęte uchwała w tej kwestii, co przyniesie poprawę świadczonych usług,    
- odnośnie apelu o stomatologię wyjaśnił, że stomatologia jest prowadzona przez ten sam 
zakład co do tej pory tylko w innym miejscu, Pani Kwinta prowadzi prywatną praktykę i ma 
dodatkowe źródło dochodów a jednocześnie świadczy nieodpłatne usługi, nie jest to żadne 
utrudnienie 
- sprzęt, który był w ośrodku zdrowia w Borzęcinie należy do Pani Popek  
 
Radny T. Druzd spytał czy Pan Kwinta nie mogłaby świadczyć usług w SORNO, które nie 
prowadzi  praktyki stomatologicznej, jego zdaniem to dobry punkt.   
Ponowił pytanie czy Wójt otrzymał jego zapytanie z Biura Rady.  
 
Wójt odpowiedział, że otrzymał pismo z Biura Rady.   
Ponadto stwierdził, że nie ma miejsca na gabinet Pani Kwinty w SORNO, Pani Kwinta 
otworzy drugi gabinet w Borzęcinie. 
 
Zastępca Wójta uzupełniła wypowiedź Wójta, informując że Firma Kwinta-Med. działa przy 
ul. Piotra Skargi w Bliznem, ma świetnie urządzony gabinet, łącznie z ortodoncją, jest tam 
parking, dobra komunikacja podmiejska, jej działalność zostanie rozszerzona o gabinet w 
Borzęcinie  
 
Wójt uważa, że nie obroni się teza że się pogorszyło, w Babicach nastąpiła znakomita 
poprawa, usługi zostały rozszerzone, jest 5 lekarzy pierwszego kontaktu i nie ma kolejek  
Następnie Wójt udzielił odpowiedzi na pytania zadane na posiedzeniu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu w dniu 7 października (odpowiedź stanowi załącznik nr 2 do 
protokółu).  
Udzielił również odpowiedzi na pytania skierowane przez radnego Tomasza Druzda 
(odpowiedź stanowi załącznik nr 3 do protokółu) 
 
42. Wolne wnioski i informacje  

 
Pan Z. Gwiazda wypowiedział się nt. nadchodzących wyborów samorządowych, jego 
wypowiedź stanowi załącznik nr 4 do protokółu.  

 
Przewodniczący rady gminy poinformował, że następna sesja odbędzie się 12 listopada 
2010r. o godz. 12:00, będzie to ostatnia sesja V kadencji Rady Gminy. W związku z tym, że 



 29 

kolejna sesja odbędzie się za tydzień protokół z dzisiejszej sesji nie zostanie sporządzony, 
radni otrzymają go w terminie późniejszym a pisemne uwagi i uzupełnienia zgodnie ze 
statutem zostaną dołączone do protokółu.  

 
43. Zakończenie obrad 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie 
XLIV sesji Rady Gminy Stare Babice. 
 
 
 WICEPRZEWODNICZ ĄCY   PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 (-) Adam KOTWICKI (-) Henryk KUNCEWICZ  
 
Protokół sporządziła:  
(-) Anna Nowak  
 
 
 


